
 
P R O T O K Ó Ł  Nr VI/10 

z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie  
z/s w Mszanowie  

odbytej w dniu 20 kwietnia 2010r.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara o godz.1000 otworzył XLVI Sesję i 

po powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Sesja odbywała się w sali narad Gminnego Centrum Kultury w Mszanowie i trwała do 
godz. 1340. 
  
Nieobecny radny Bogdan Król. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Roman Trąpczyński  
- Z-ca Wójta Cezary  Kawiecki 
- Sekretarz Gminy Renata ŚliŜewska 
- Skarbnik Gminy Ewa ŚpiŜewska 
- Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Krystyna Danielewska 
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewelina Tuchalska 
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski  
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urzędzie Gminy Mieczysław Wojtaszko 
- Komendant Gminny OSP Janusz Łupaczewski 
- sołtysi wymienieni w załączniku nr 2 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Uczczenie pamięci ofiar katastrofy samolotu prezydenckiego pod Smoleńskiem. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji. 
5. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
6. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Zapytania i wnioski. 
8. Sprawozdanie z działalności za rok 2009 

a) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej i podjęcie uchwały o przyjęciu sprawozdania, 
c) Gminnego Centrum Kultury. 

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego za rok 2009. 

10. Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy za rok 2009 
a) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy za 

rok 2009,  
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b) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawie wydania opinii o 
przedłoŜonym przez Wójta sprawozdaniu z wykonania budŜetu gminy za rok 
2009, 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi, 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i udzielenia absolutorium 
Wójtowi  Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułów: ,,Honorowy Obywatel Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie” i ,,ZasłuŜony dla Gminy Nowe Miasto Lubawskie” oraz 
przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbawiania tych tytułów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
15. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
16. Zamknięcie Sesji. 

 
 
Przebieg obrad: 
 
Ad 1 
Otwarcie nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 2   
Dla uczczenia pamięci ofiar katastrofy samolotu prezydenckiego pod Smoleńskiem, 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał wiersz, którego jest autorem. Po czym minutą ciszy 
uczczono pamięć ofiar. 
Tekst wiersza stanowi załącznik nr 3.  
 
 
Ad 3 
Na sekretarza obrad powołano radnego Zdzisława Makowskiego. 
 
 
Ad 4 
Przyjęcie protokołu z  XLV Sesji. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe na dzisiejszej Sesji nieobecny jest sekretarz 
poprzedniej Sesji Bogdan Król, ale złoŜył własnoręcznie napisane oświadczenie, iŜ 
zapoznał się z protokołem i wnosi o jego przyjęcie. 
 
Do protokołu nie wniesiono uwag. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z obrad XLV Sesji. 
 
 
Ad 5 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował w pkt  8 b) po sprawozdaniu Gminnej Biblioteki 
Publicznej, podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2009 
rok instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim z/s w 
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Gwiździnach oraz dodatkowe punkty jako 13 i 14: 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomyślnie zmieniła porządek obrad. 
 
 
Ad 6 
Wójt przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym: 
- 31 marca odbył się przetarg na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Mszanowie,  
wpłynęło 7 ofert, wygrała firma z Brodnicy, jedna z firma złoŜyła odwołanie do Urzędu 
Zamówień Publicznych w Warszawie. 
  - w Zespole Szkół w Bratianie odbył się Powiatowy Turniej Wiedzy PoŜarniczej, 
- 1 kwietnia, w Starostwie odbyła się debata na temat aktualnej sytuacji w rolnictwie, z 
upowaŜnienia Wójta uczestniczył Pan Eugeniusz Sobczyk,  
- 1 kwietnia Wójt podpisał porozumienie z Agencją Nieruchomości Rolnych w Olsztynie  w 
sprawie przejęcia na rzecz gminy lokali mieszkalnych w Bagnie i Gwiździnach. Gmina 
otrzyma pieniądze na ich remont.  
- 7 kwietnia, Sekretarz Gminy uczestniczyła w konferencji zorganizowanej przez 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego Pt. „Profilaktyka chorób nowotworowych”. 
- 8 kwietnia , Wójt podpisał umowę z wykonawcą sieci wodociągowej na terenach 
letniskowych nad jeziorem w Lekartach, 
- Wójt brał udział w podsumowaniu – wręczeniu nagród czytelnikom Gazety Nowomiejskiej  
za udział w głosowaniu na laureatów Gali Przedsiębiorczości. Nagrody wręczane były w 
Starostwie. 
- 9 kwietnia Gminne Centrum Kultury zorganizowało II Gminne Prezentacje Artystyczne w 
Mszanowie,  duŜe wraŜenie zrobił dorobek kulturalny szkół i mieszkańców gminy, a 
szczególnie z Jamielnika, natomiast 10 kwietnia, w Skarlinie odbyło się II Gminne 
spotkanie karaoke. 
- równieŜ 10 kwietnia odbyło się spotkanie z okazji 60 lecia istnienia Koła Gospodyń 
Wiejskich w Jamielniku, 
- 11-14 kwietnia, Wójt brał udział w szkoleniu na temat zmiany w ustawie o finansach 
publicznych,  
- 13 kwietnia, Z-ca Wójta i Sekretarz Gminy uczestniczyli w uroczystości posadzenia dębu 
katyńskiego w Gwiździnach, 1 z mieszkańców Gwiździn został tam zamordowany. 
- w okresie od 14 do 16 kwietnia odbyły się kwalifikacje wojskowe dla Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie. 
- 15 kwietnia, Wójt wspólnie ze Starostą podpisali porozumienie w Agencji Restrukturyzacji 
i Modernizacji Rolnictwa dotyczące realizacji programu „Wrota Warmii i Mazur”, w zakresie 
szkoleń.  
- 15 kwietnia odbyło się równieŜ Walne Zgromadzenie Związku Gmin Północnego 
Mazowsza.  
- oraz posiedzenie Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Finansów i 
BudŜetu, 
- 16 kwietnia, Wójt wystosował pismo do Wojewody o zwrot podatku z tytułu akcyzy, w 
wysokości 428.955,93 zł.  
- 16 kwietnia Starosta zorganizował spotkanie dla uczczenia pamięci ofiar katastrofy 
samolotu prezydenckiego pod Smoleńskiem, 
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- 19 kwietnia, Wójt wraz z przedstawicielami Koła Gospodyń Wiejskich w Skarlinie 
uczestniczył w  XVI Warmińsko-Mazurskim Zjeździe Wojewódzkiego Związku Rolników, 
Kółek i Organizacji Rolniczych w Olsztynie. Wójt uwaŜa, Ŝe Gminny Związek powinien 
podjąć decyzję o przystąpieniu do Wojewódzkiego Związku w Olsztynie, obecnie nadal 
naleŜy do tegoŜ Związku w Toruniu. 
-  19 kwietnia odbyło się Zgromadzenie Związku Gmin Ostródzko-Iławskich, uczestniczył 
Pan Marek Arentowicz.    
- 19 kwietnia, Kierownik Powiatowego Biura Agencji Modernizacji i Restrukturyzacji 
Rolnictwa w Nowym Mieście Lub. prosiła o przekazanie sołtysom apelu do rolników o 
przyśpieszenie składania wniosków o dopłaty bezpośrednie, co pozwoli uniknąć kolejek w 
okresie późniejszym.  
 
W okresie od 30 marca Wójta wydał następujące zarządzenia: 
- 31.03.2010r. w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010, 
- 31.03.2010r. w sprawie odwołania Zastępcy Wójta Gminy Nowe Miasto lubawskie z/s w 
Mszanowie, 
- 1.04.2010r. w sprawie powołania Z-cy Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 
Mszanowie, 
- 1.04.2010r. w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie z/s w Mszanowie, 
- 9.04.2010r. w sprawie wyboru podmiotów, którym zostanie zlecona realizacja zadań 
publicznych gminy, 
- 6 kwietnia w sprawie Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 
- 15 kwietnia w sprawie polityki bezpieczeństwa teleinformatycznego. 
 

 
Ad 7 
Zapytania i wnioski. 
 
Radny Zdzisław Arentowicz  zapytał co z drogą Gwiździny - Krzemieniewo. 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe dokumentacja jest zlecona.  
 
Radny Zbigniew Wi śniewski  zapytał o budowę przystanku na początku wsi w Nawrze. 
 
Po wyjaśnieniu sprawy ilości dzieci korzystających z tego przystanku, Wójt odpowiedział, 
Ŝe Gospodarstwo zajmie się sprawą.  
 
Radny Kazimierz Mikuczy ński  wnioskował o nawiezienie niektórych dróg osiedlowych w 
Jamielniku np. drogi k/stawu, ten odcinek jest zaniŜony. Równiarka poprawiła stan dróg. 
 
Radna Barbara Grzywacz  zapytała, czy w protokole z wizytacji dróg ujęta jest droga w 
kierunku cmentarza w Jamielniku.  
 
Radny Kawiecki  odpowiedział, Ŝe jest. 
 
Ad 8 
Sprawozdanie z działalności za rok 2009 
 
a) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, w tym strategii rozwiązywania problemów 
społecznych, realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii oraz realizacji 
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Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła 
w wersji medialnej Kierownik Ewelina Tuchalska. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4. 
 
Radna Barbara Grzywacz  poparła inicjatywę prowadzenia szkoleń dla rodziców. 
 
Kierownik  odpowiedziała, Ŝe w tej sprawie przedłoŜyli projekt do Ministerstwa Pracy i 
Polityki Społecznej. 
 
 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej i podjęcie uchwały o przyjęciu sprawozdania, przedstawiła 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5, przedstawiła je Kierownik Halina Kaczmarska. 
 
Radna Barbara Grzywacz  podziękowała Kierownikowi GOPS-u i Kierownikowi Gminnej 
Biblioteki za działania ponadobowiązkowe i składanie wniosków do róŜnych programów, 
co na pewno jest korzystne dla mieszkańców gminy. Biblioteki spełniają bardzo waŜną rolę 
na wsi, na terenie gminy jest ich duŜo i podziękowała Pani Kierownik za dar 
przekonywania radnych, Ŝeby biblioteki były na coraz wyŜszym poziomie, a  
bibliotekarkom za zaangaŜowanie.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XLVI/237/10 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2009 instytucji kultury – Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Nowym Mie ście Lubawskim z/s w Gwi ździnach. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6. 
 
 
c) Gminnego Centrum Kultury w wersji medialnej przedstawił Dyrektor Andrzej 
Andrzejewski.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Barbara Grzywacz podziękowała za przygotowanie 
prezentacji. 
 
 
Ad 9 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Nowe Miasto Lubawskie z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego za rok 2009 przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8. 
 
Salę obrad opuściło 2 radnych, pozostało 11. 
 
 
Ad 10 
Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy za rok 2009. 
Wykonanie budŜetu omówiła Skarbnik Gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9.  
Skarbnik zwróciła uwagę na wysokość wykonania dochodów i wydatków oraz stan 
zadłuŜenia gminy. W 2010 roku zostanie całkowicie spłacony kredyt zaciągnięty na 
budowę szkoły w Bratianie. Ponadto gmina posiada 2 kredyty zaciągnięte na budowę 
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szkoły w Gwiździnach. W 2009 roku zaciągnięty został kredyt w wysokości 1.800 tys.zł. 
Ogólnie stan zadłuŜenia na koniec roku 2009 wynosi 4.386.259,44 zł.  
Na planowaną wielkość dochodów własnych w wysokości 3.112.924,59 zł. wykonano 
2.637.013,91 zł. Wszystkie zaległości zostały poddane egzekucji. W duŜym stopniu tych 
zaległości komornik nie jest w stanie ściągnąć.   
Wydatki majątkowe wykonane zostały w 87,61%, tj. 15,89 % udziału w wydatkach ogółem.  
Biorąc pod uwagę dochody własne gminy, to wydatki majątkowe są bardzo wysokie. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
a)  
Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy za rok 
2009.  
Opinię odczytał Przewodniczący Komisji Zdzisław Makowski. 
Opinia stanowi załącznik nr 10.  
 
b)  
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawie opinii o przedłoŜonym przez Komisję 
Rewizyjną Rady Gminy wniosku w sprawie udzielenia  absolutorium Wójtowi Gminy za rok 
2009. 
 
Uchwałę odczytał Przewodniczący Rady Gminy, uchwała stanowi załącznik nr 11. 
 
Wójt - wszystkie jednostki organizacyjne złoŜyły sprawozdania z działalności za ubiegły 
rok, w tym sprawozdania finansowe. Nie wszystkie inwestycje zaplanowane, zostały 
wykonane z uwagi na brak dofinansowania ze środków unijnych, zadania te zostały 
przeniesione na rok 2010.  Rok 2009 był rokiem przygotowania inwestycji na rok 2010, np. 
kontynuacja budowy szkoły i sali gimnastycznej w Radomnie, remont 3 świetlic,  budowa 
sieci kanalizacji sanitarnej w Mszanowie i Bratianie. Przygotowana jest dokumentacja na 
budowę wodociągu w Gwiździnach i w Lekartach, obecnie jest realizowany. W roku 2009 
przygotowano do sprzedaŜy 105 działek budowlanych, będących własnością gminy i osób 
prywatnych. Obecnie naleŜało by wstrzymać opracowanie planów zagospodarowania 
przestrzennego, poniewaŜ ta ilość działek na razie jest wystarczająca, a koszt 
opracowania planów pokrywa budŜet gminy. W trakcie przygotowania jest 176 działek na 
gruntach mienia gminnego oraz 169 na gruntach prywatnych.    
Wójt podziękował jednostkom organizacyjnym za dobra realizację budŜetu.  
 
 
c)  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Wójtowi. 
Wniosek stanowi załącznik nr 12. 
 
 
d) 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i udzielenia absolutorium Wójtowi  
Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara odczytał projekt uchwały.  
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLVI/238/10 w sprawie 
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rozpatrzenia sprawozdania z wykonania bud Ŝetu oraz udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 13. 
 
W głosowaniu brało udział 11 radnych. 
 
Wójt podziękował kierownikom jednostek organizacyjnych oraz pracownikom Urzędu za 
realizację budŜetu.  
 
 
Ad 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Przewodnicz ący Rady Gminy  poinformował, Ŝe sprawa dotyczy radnego Cezarego 
Kawieckiego, który z chwilą powołania na stanowisko Zastępcy Wójta, złoŜył rezygnację z 
mandatu radnego.  
 
Pismo radnego Kawieckiego o rezygnacji stanowi załącznik nr 14.  
 
Nie zgłoszono pytań.  
 
W głosowaniu Rada Gminy, 9 głosami „za”, przy 2 gło sach wstrzymuj ących si ę, nie 
było głosów przeciwnych, podj ęła uchwał ę nr XLVI/239/10 w sprawie wyga śnięcia 
mandatu radnego. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 15. 
 
 
Ad 12 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułów: ,,Honorowy Obywatel Gminy Nowe 
Miasto Lubawskie” i ,,ZasłuŜony dla Gminy Nowe Miasto Lubawskie” oraz przyjęcia 
regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbawiania tych tytułów. 
 
Projekt stanowi załącznik nr 16.  
 
W związku z tym, Ŝe wszyscy otrzymali projekt wraz z załącznikami, Przewodniczący 
Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag i poprawek. 
Przewodniczący stwierdził, Ŝe tytułu Honorowy Obywatel, czy ZasłuŜony Obywatel gmina 
nie posiada, Rada jest jedynym organem, który moŜe zarówno swoim obywatelom 
zamieszkałym na terenie jak i równieŜ osobom, czy przyjaciołom z nami współpracującym,  
w drodze wdzięczności takie tytuły przyznawać.  
 
Radny Zdzisław Makowski - § 2 pkt 2 regulaminu  „uchwały w sprawie pozbawienia 
podejmuje Rada Gminy w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów”, zaś § 7 pkt 2 - 
Rada Gminy podejmuje uchwałę o nadaniu tytułu bezwzględna większością głosów. 
Jest to sprzeczność.    
 
Przewodnicz ący Rady  zaproponował: 
- wykreślić w § 2 pkt 2 
oraz zmiany według sugestii radcy prawnego: 
- w § 3 pkt 3 „obsługę kancelaryjno-techniczną Kapituły zapewnia Wójt”, zamiast 
stanowisko ds. obsługi organów gminy, 
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- w § 3 pkt 4 – „ewidencję osób wyróŜnionych tytułami prowadzi Urząd Gminy”,  
- w § 5 usunąć punkty, a wpisać „wniosek pisemny o nadanie tytułów powinien zawierać 
dane według wzorów określonych w załączniku nr 1 i 2.” 
 
Radny Zdzisław Makowski  zaproponował, o ile nie jest to pilna sprawa, dokonać tych 
poprawek i przedstawić na następnej Sesji, cała treść jest pozytywna. 
 
Radny Cezary Kawiecki  – w § 7 dodać „nadania i pozbawienia”.   
 
Sekretarz Gminy  – w § 7 pkt 5 teŜ zmienić „prowadzi Urząd Gminy” zamiast stanowisko 
ds. obsługi organów gminy”. 
 
Przewodnicz ący  zaproponował rozpatrzyć na posiedzeniu Komisji Promocji, poniewaŜ 
obecnie nie ma przewodniczącego Komisji, sam ją zwoła. 
Radni wyrazili zgodę. 
 
 
Ad 13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2010. 
 
Zmiany budŜetu omówiła Skarbnik Gminy, polegają na wprowadzeniu dotacji: 
-na remont drogi w Pustkach, od drogi powiatowej do dawnej szkoły wysokości 100 tys.zł.  
Wartość kosztorysowa 276 tys.zł., czyli 176 tys. zł. to środki własne.  
- 12 tys.zł. na wyposaŜenie dwóch szkół, 
- przesunięciu  między paragrafami dot. projektów realizowanych przez Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej. 
Załącznik nr 2 wydatki, dostosowano do poziomu wydatków w poszczególnych działach i 
zabezpieczono udział własny na remont drogi w Pustkach. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLVI/240/10 
zmieniaj ącą uchwał ę nr XL/203/09 z dnia 8 grudnia 2009r. w sprawie uch walenia 
bud Ŝetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2010r. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 17.  
 
 
Ad 14 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Uchwałę omówiła Skarbnik Gminy. Kredyt w wysokości 3 mln. zł. jest uwzględniony w 
uchwale budŜetowej na rok 2010. Przewidziany jest na wydatki inwestycyjne. 
 
W głosowaniu Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę nr XLVI/241/10 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 18.  
 
 
Ad 15 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielił Wójt w pkt  
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Wójt poinformował w remontu mostu na jeziorze w Radomnie. Sprawę pilotuje 
Nadleśnictwo Iława, inwestycję wykona wojsko. 
 
 
Ad 16 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Mirosław 
Wodara zamknął XLVI Sesję Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie. 
 
 
 
sekretarz obrad                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Zdzisław Makowski                                                        Mirosław Wodara  
 
 
 


